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Sak 14 /08   Godkjenning av sakskart og innkalling 2008 - Råd for 
funksjonshemmede 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Innkalling og sakskart godkjennes. 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
Rådet for funksjonshemmedes behandling: 
Rådet meldte følgende saker til eventuelt. 

1. Politisk representant i rådet 
2. Omorganisering av PPT tjenesten 
3. Ivaretakelse av funksjonshemmede barn i forbindelse med omorganisering av SFO 

 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak med saker til eventuelt ble enstemmig vedtatt. 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Innkalling og sakskart godkjennes med saker til eventuelt. 

Sak 15 /08  Godkjenning av protokoll fra møte 25.02.2008 - Råd for 
funksjonshemmede 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Protokoll fra møte 25.02.2008 godkjennes. 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
Rådet for funksjonshemmedes behandling: 
Jon Olaf Halvorsen hadde følgende merknad til protokollen: 
Rådet for funksjonshemmede etterspør tilbakemelding på bemerkninger til sak 10/08, 
behandlet i møte 25.02.2008. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak med merknad til protokollen ble enstemmig vedtatt. 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Protokoll fra møte 25.02.2008 godkjennes med merknad. 

Sak 16 /08  Reglement for komiteer og utvalg og forholdet mellom 
politisk og administrativt nivå - høring 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
Til rådene: 
Rådene har ingen merknader til bydelsdirektørens innstilling til bydelsutvalget 
   
 
 
 



Til bydelsutvalget: 
Bydelsutvalget vedtar vedlagte reglement for komiteer og utvalg og forholdet mellom politisk 
og administrativt nivå 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
Rådet for funksjonshemmedes behandling: 
Jon Olaf Halvorsen fremmet følgende forslag til vedtak: 
I møtet i rådet for funksjonshemmede  (RFF) 25.02.08 vedtok rådet å føre opp Munkerud 
skole som ny sak på dagsorden. Bakgrunnen var omtale i pressen de siste dagene av 
byggeprosjekt for skolen. 
Rådet vedtok at man ønsket  å bli forelagt planene for den nye skolen for å kunne medvirke til 
at man kan unngå eventuelle bygningsmessige løsninger som kan virke hindrende med hensyn 
til tilgjengelighet og bruk for forskjellige typer funksjonshemmede. 
 
Da bydelsadministrasjonen tok kontakt med lederen for utforming av protokollen ble det 
opplyst at rådet ikke hadde anledning til å behandle det reiste spørsmål som sak i møtet fordi 
det ikke var forhåndsklarert med bydelsdirektøren. Dette synes å være hjemlet i Reglement 
for komiteer og utvalg som er på høring i RFFs møte 14.04.08.(sak 16/08). 
 
RFF finner reglementsutkastet i for stor grad begrensende for initiativ fra rådet. Rådet ønsker 
ikke utelukkende å være et organ for å svare på spørsmål fra Bydelsutvalg / - administrasjon, 
men også at det er en mulighet for å ta opp aktuelle saker for funksjonshemmede uten stort 
tidstap. 
RFF har forståelse for at man ikke med slike ”hastesaker” skal kunne binde opp 
budsjettmidler eller personellresurser i administrasjonen, men rådet må kunne vedta og 
fremme synspunkter overfor bydelsutvalg og administrasjon i vedtaks form. 
 
RFF ønsker med denne bakgrunn en oppmyking av pkt 3.1 nytt o  : 
 

0       Komiteen kan likevel fatte vedtak i andre saker tatt opp ved starten av møtet når 
utsettelse av saken til neste møte vil bety vesentlig  ulempe for løsing av saken og 
vedtaket  ikke forutsetter å binde opp bydelens budsjettmidler eller personalressurser 
av betydning.   

 
Rådet har for øvrig ingen andre merknader til bydelsdirektørens innstilling. 
 
Votering: 
Forslaget fra Jon Olaf Halvorsen ble enstemmig vedtatt 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
I møtet i rådet for funksjonshemmede  (RFF) 25.02.08 vedtok rådet å føre opp Munkerud 
skole som ny sak på dagsorden. Bakgrunnen var omtale i pressen de siste dagene av 
byggeprosjekt for skolen. 
Rådet vedtok at man ønsket  å bli forelagt planene for den nye skolen for å kunne medvirke 
til at man kan unngå eventuelle bygningsmessige løsninger som kan virke hindrende med 
hensyn til tilgjengelighet og bruk for forskjellige typer funksjonshemmede. 
 
Da bydelsadministrasjonen tok kontakt med lederen for utforming av protokollen ble det 
opplyst at rådet ikke hadde anledning til å behandle det reiste spørsmål som sak i møtet 
fordi det ikke var forhåndsklarert med bydelsdirektøren. Dette synes å være hjemlet i 
Reglement for komiteer og utvalg som er på høring i RFFs møte 14.04.08.(sak 16/08). 
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RFF finner reglementsutkastet i for stor grad begrensende for initiativ fra rådet. Rådet 
ønsker ikke utelukkende å være et organ for å svare på spørsmål fra Bydelsutvalg / - 
administrasjon, men også at det er en mulighet for å ta opp aktuelle saker for 
funksjonshemmede uten stort tidstap. 
RFF har forståelse for at man ikke med slike ”hastesaker” skal kunne binde opp 
budsjettmidler eller personellresurser i administrasjonen, men rådet må kunne vedta og 
fremme synspunkter overfor bydelsutvalg og administrasjon i vedtaks form. 
 
RFF ønsker med denne bakgrunn en oppmyking av pkt 3.1 nytt o  : 
 

0       Komiteen kan likevel fatte vedtak i andre saker tatt opp ved starten av møtet 
når utsettelse av saken til neste møte vil bety vesentlig  ulempe for løsing av saken og 
vedtaket  ikke forutsetter å binde opp bydelens budsjettmidler eller personalressurser 
av betydning.   

 
Rådet har for øvrig ingen andre merknader til bydelsdirektørens innstilling. 

Sak 17 /08  Plan for full barnehagedekning bydel Nordstrand 2008 - 
2010 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget: 
Arbeidsutvalget sender sak om Full barnehagedekning Bydel Nordstrands overordnede 2008 
– 2010 til behandling i: 
Barn, ungdom og kulturkomite 
Helse- og sosialkomite 
Rådet for funksjonshemmede 
Ungdomsrådet 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd: 
Bydelsdirektørens forslag til Plan for full barnehagedekning Bydel Nordstrand 2008-2010 
vedtas. 
 
Til medbestemmelsesutvalget: 
Med bestemmelsesutvalget vedtar Plan for full barnehagedekning Bydel Nordstrand 2008-
2010. 
 
Til arbeidsmiljøutvalget: 
Arbeidsmiljøutvalget vedtar Plan for full barnehagedekning 2008 – 2010.   
 
Til bydelsutvalget: 

1. Bydelsutvalget vedtar  sak om Full barnehagedekning i Bydel Nordstrands 2008 – 
2010. 

2. Gjennomføring av Plan for Full barnehagedekning 2008 – 2010 delegeres til 
bydelsdirektør. 

 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
Rådet for funksjonshemmedes behandling: 
Det var enighet om følgende merknad til bydelsdirektørens forslag til vedtak (understreket): 



Bydelsdirektørens forslag til Plan for full barnehagedekning Bydel Nordstrand 2008-2010 
vedtas, men rådet for funksjonshemmede  peker også på behovet for små enheter for barn  
med spesielle behov. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak med merknad ble enstemmig vedtatt. 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til Plan for full barnehagedekning Bydel Nordstrand 2008-2010 
vedtas med merknad. 

Sak 18 /08  Smittevernplan for Bydel Nordstrand 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget: 
Arbeidsutvalget sender Smittevernplan 2008 for Bydel Nordstrand til behandling i: 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Helse- og sosialkomiteen 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget tiltres 
 
Til bydelsutvalget: 
Bydelsutvalget tar Smittervernplan 2008 for Bydels Nordstrand til etterretning 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
Rådet for funksjonshemmedes behandling: 
Ingen forslag fremmet. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget tiltres 

Sak 19 /08  Avviksrapportering for februar 2008 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget: 
Arbeidsutvalget sender orienteringssak om Avviksrapportering for februar 2008 til 
behandling i: 
Medbestemmelsesutvalget 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Ungdomsrådet 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen 
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Barn, ungdom og kulturkomiteen 
Helse- og sosialkomiteen 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget tiltres 
 
Til medbestemmelsesutvalget: 
Medbestemmelsesutvalget tar sak om Avviksrapportering 2008 til orientering 
 
Til bydelsutvalget: 

1. Bydelsutvalget tar sak om Avviksrapportering for februar 2008 til etterretning 
2.    Bydelsdirektøren fremmer sak om budsjettregulering til bydelsutvalgets møte 
22.05.2008 

 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
Rådet for funksjonshemmedes behandling: 
Ingen forslag fremmet. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget tiltres 

Sak 20 /08  Årsrapport for Ekeberg-Bekkelaget Frivillighetssentral 
2007 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget: 
Arbeidsutvalget sender Årsrapport for Ekeberg – Bekkelaget Frivillighetssentral 2007 til 
behandling i: 
Barn, ungdom og kulturkomiteen 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Ungdomsrådet 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd: 
Årsrapport for Ekeberg-Bekkelaget Friivillighetssentral 2007 tas til orientering 
 
Til bydelsutavlget: 
Bydelsutvalget tar årsrapport for Ekeberg-Bekkelaget Frivillighetssentral 2007 til 
etterretning 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
Rådet for funksjonshemmedes behandling: 
Det var enighet om følgende merknad til bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Rådet for funksjonshemmede er imponert over innsatsen til Ekeberg-Bekkelaget 
Frivillighetssentral og tar saken til etterretning.  



 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak med merknad ble enstemmig vedtatt. 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Årsrapport for Ekeberg-Bekkelaget Friivillighetssentral 2007 tas til orientering med 
merknad. 
 
 
Eventuelt 
 

1. Politisk representant i rådet 
Rådet etterspør politisk representant i rådet. 

2. Omorganisering av PPT tjenesten 
Rådet etterspør status i forhold til omorganisering av PPT tjenesten og hvordan Bydel 
Nordstrand har tenkt å løse dette. 

3. Ivaretakelse av funksjonshemmede barn i forbindelse med omorganisering av SFO 
Rådet uttrykker bekymring i forhold til ivaretakelsen av funksjonshemmede barn i 
forbindelse med omorganiseringen av SFO. 

 
 
 
Møtet ble hevet kl. 18.50 
 
 
 
 
Bydel Nordstrand, 14.04.2008 
 
 
 
Jon Olaf Halvorsen 
leder av rådet for funksjonshemmede 
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